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Hivatala

Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Miniszter Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az
Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes
minisztérium vezetőjéhez

„Hallott-e Miniszter Úr az újabb botránygyanús fejleményekr ől a Budai Nagy Antal

Gimnázium igazgatói kinevezése ügyében? Mikor kaphatok az új kérdések mellett a

régiekre is választ? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

„Mi áll a XXII . kerületi Budai Nagy Antal Gimnázium igazgatói pályázatának elbírálás a

mögött, avagy létezik, hogy a szakmai szempontokat felülírják a személyes ismeretségek? ”

címmel Miniszter Úrhoz írt írásbeli kérdésemre köszönettel megkaptam a választ, amelye t
Rétvári Bence államtitkár úr jegyez. Államtitkár Úr válasza egyrészről semmitmondó,
másrészről nem a kérdéseimre felel . Ráadásul időközben újabb fejlemények merültek fel ,

amelyek miatt újabb kérdéseket kell feltennem Önnek, illetőleg a régiek közül meg nem

válaszoltakra is tisztelettel várnám a válaszokat . Rétvári Bence válaszát egyébként nem csak



én nem tudom elfogadni, de az érintett tantestület, szülői munkaközösség és a diákok sem .

Rétvári Bence csupán az intézmény vezet ők kinevezésérő l szóló nemzeti köznevelésrő l szóló

törvényt és az ehhez kapcsolódó paragrafusokat idézi, amelyekkel jogászként jómagam i s

tisztában vagyok, azok semmilyen plusz és érdemleges információval nem szolgáltak az
ügyben .

Önök mindig a többségi akaratra hivatkoznak, de ebben az esetben, amikor egyetértés van a
tantestület, a diákok és a szülői munkaközösség között a jelenlegi igazgatónő támogatásában,
úgy tűnik, hogy semmibe veszik az iskolán belüli „nemzeti konzultációt” . Én a Tisztelt

Miniszter Úr személyes meglátására, véleményére voltam kíváncsi, és arra, hog y

körültekintően utána néztek-e a felmerült híreknek, többek között Manolovitsné Erdőközi

Orsolya és Czunyiné Bertalan Judit közötti ismeretségnek .

A kételyek a mai nappal még tovább mélyültek, hiszen a TV2 Tények műsorában elhangzott

az a feltételezés, hogy az új igazgató, Manolovitsné Erd őközi Orsolya pályázata plágium

gyanús lehet . A műsorban beolvasásra is kerültek Manolovitsné benyújtott pályázatának azon

részei, amelyek nagy mértékben egyeztek egy 2013-ban benyújtott igazgatói pályázatban már

szereplő részekkel .

Fentiek miatt kérem Tisztelt Miniszter Urat, hogy kimerítően válaszoljon az alábbi

kérdésekre, amely között akad olyan, amelyre Rétvári Bence Államtitkár Úr egyáltalán ne m

válaszolt, és természetesen akadnak újak is, az azóta felmerült események tükrében .

1.) Hogyan történhet meg, hogy egy kollégák által szakmailag elismert, szül ők

körében szeretett, diákok körében népszerű igazgatónőt eltávolítanak a posztjáról?

Valóban ennyit számít egy tantestület egybehangzó egyetértő szavazása, és a szül ők
véleménye?

2.) Tudomása van-e arról, hogy az Ön által támogatott pályázó megítélése ne m
egyértelmű a gimnáziumban, és a kinevezés felháborodást keltett a szül ők és a tanárok
között?



3.) Olvasta-e, és mit gondol azokról a sajtóhírekr ől, hogy Czunyiné Bertalan Judit

köznevelési államtitkár és Manolovitsné egyetemi társak voltak? Gondolja-e, hogy a

kinevezésnek köze lehetett ehhez a sajtóban is megjelent személyes ismeretséghez?

4.) Miniszter Úr szerint a kialakult helyzetben és légkörben hogyan tud majd az új

igazgatónő nyugodt, érdemi és szakmai munkát végezni? Miért egy jelentős

konfliktusokat magában hordozó személyi döntést hoznak meg, a további nyugod t

építkezést elősegítő helyett?

5.) Látta-e Miniszter Úr a több száz fős XXII . kerületi tüntetésrő l szóló beszámolókat?

6.) Hallott-e a plágiumgyanúról a hírekben Manolovitsné pályázatával kapcsolatosan ,

és szándékoznak-e kivizsgálni az ügyet ?

7.) Megismerve a helyi viszonyokat és visszhangokat nem gondolja-e, hogy újr a

kellene gondolni döntését az igazgatói kinevezés kérdésében?

Fenti kérdésekre a budafoki diákokkal, tanárokkal és szülőkkel együtt továbbra is várom

érdemi válaszát, és tisztelettel kérem, hogy a válaszadásra ne Rétvári Bence államtitkár ura t
jelölje ki !

Budapest, 2015 . július 22.

Tisztelettel,

dr. Staudt Gábo r

Jobbik Magyarországért Mozgalom
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